



Protokoll för NHRKs styrelsemöte 9 – 2025

Datum Onsdag 2025-11-19 18.00-21.30, Sekretariatet NHRK samt TEAMS.

Pether Nordström	x	Yvonne Wiik	x	Malin Wallin	-
Inez Vejfors	x	Viktoria Sandström		Frida Lindgren	19.00 - 19:05
Lovisa Kock Bengtsson		Elin Berg Mannebo	x	Ebba Magnusson	
Mathias Lidmer	Teams 18:00-20:30	Linnéa Söderström	Teams 18:00-21:00	Isa Deplanck Enerskog	
Susan Bengtsson	x	Isabel Strömberg		Lova berg Manebo	18:00 - 18:30
My Colebring	x	Wilma Annerback			

Punkt	Ansvarig		Tid
9:1	Pether	Mötets öppnande Pether öppnar mötet	18.00
9:2	Alla	Godkännande av dagordning och adjungeringar Godkänt	18.00
9:3	Alla	Val av justeringsperson Inez Vejfors	18.05
9:4	Alla	Godkännande av föregående mötesprotokoll - Läs in bifogat protokoll 25-10-14 Protokoll godkänt Öppna frågor Medlemsstall: - Mindre ridyta för privat. Malin skulle stämma av det – är det gjort? Ridskolan: - Datorer 2 st inköpta? Malin skulle undersöka det – är det gjort? - HLR kurs när, styrelsen medverkan – Kursen är den 24/11 kl. 11. Det finns några platser kvar meddela Malin. Personal: - Erbjudande om BE/B96 till personal- gjort? Information ut till medlemmar skickas ut när Malin undersökt vilka i personalen som vill gå och då bestäms ett datum	18.08
9:5	US/Victoria	Ungdomssektionen <i>Rapport från ungdomssektionen</i> Lova rapporterade från US, som har fått några nya medlemmar. Den planerade aktiviteten rykttävling fick tyvärr ställas in på grund av inga anmälningar. Planeringen inför julshowen är i full gång, bland annat med en kähphästtävling tillsammans med DUS i Halland. Viktoria arbetar tillsammans med SISU med rapporteringen kopplad till bidrag för US. Det finns även en idé om att genomföra en kurs för US om att köpa häst.	18.20



9:6	Mathias	Ekonomi <i>Rapport oktober</i> Mathias redogjorde för oktober rapporten <i>Budget 2026 status, sektioner inkommit?</i> Mathias är behjälplig om någon behöver stöd. Budgeten ska vara klar till nästa styrelsemöte då beslut för 2026 fastställs. <i>Bostadshyran</i> Yvonne tar fram underlag till nästa möte <i>Anläggningsavgifter</i> Beslut togs att avgifterna kvarstår för 2026. <i>Medlemsstallet</i> Yvonne o Susan tar fram underlag till nästa möte	18.35
9:7	Malin/Pether/My/Frida	Ridskolan/verksamheten inkl medlemsstall <i>Rapport från Medlemsstall</i> Frida hade inget att rapportera från medlemsstallet, förutom att man är tacksam över belysningen på lilla utebanan. <i>Rapport från ridskolan</i> Genomgång av rapporten <i>Häststatus-Hästlista</i> Genomgång av rapporten <i>Elevantal/upsägningar</i> 52 st inför VT 26 <i>Min insats (i mån av tid)</i> Punkten kvarstår till nästa möte. <i>Ytterligare förvaring frö täcken och sadlar önskas av ridskolan</i> Ridskolan önskar mer förvaringsutrymme. Beslut: Ridskolan får rensa och ta bort sådant som inte längre behövs i "Kents förråd" och därefter se hur mycket plats som finns. Efter detta tas beslut om behov av ytterligare utrymme. Hästhälsa <i>Lägesrapport Hästhälsa</i> Genomgång av rapporten	19.00
9:8	Yvonne	Anläggning <i>Rapporter</i> Arbetsgruppen har haft två möten med kommunen angående utredningen bla med det nya bidragssystemet till föreningar. <i>Lösdrift ligghall/Traktorgarage/verktygsbod/platta vid medlemstallet</i> Punkten kvarstår till nästa möte. <i>Status uteboxa</i> Diskussion med kommunen pågår <i>Träff ridföreningar</i> Arbetsgruppen har haft möte med ridföreningar Nordhalland, Kungsbacka, Frillesås tillsammans med en extern projektledaren <i>Ny dörrar till läktaren</i> Kommunen kommer att montera dörrarna nästa vecka.	19.45
9:9	Alla Pether/Elin/Lovisa	Säkerhet och Arbetsmiljö <i>Återkoppling allvarlig händelser</i> Inget att rapportera	20.05

		Rapport arbetsmiljö (Malin/Elin) Genomgång av rapporten genomfördes. Bland annat lyftes frågan om specialskor för två personer i personalen och påfyllnadsdos av stelkrampsvaccination. Beslut: Två medarbetare beviljas att köpa in specialskor. Förslag och kostnadsunderlag ska lämnas in till Malin för godkännande. Beslut: Personalen erbjuds möjlighet att ta en påfyllnadsdos av stelkrampsvaccin. Kostnaden bekostas av verksamheten.	
9:10	Pether/Elin/Malin	Personl <i>Allmänt personalläge</i> Inget nytt att rapportera	20.15
9:11	Inez/Victoria	Sponsring o bidrag <i>Rapport</i> Inget att rapportera	20.30
9:12	Susanne	Tävling <i>Rapport</i> Presenterade nästa års planerade tävlingar <i>Resultat SM ponny dressyr</i> Allt är ännu inte klart, så vi får återkomma till nästa möte med budgeten i ekonomirapporten. Tävlingssektionen tackar alla inblandade i SM för all hjälp och insats som bidrog till ett mycket lyckat mästerskap..	20.45
9:13	Lovisa	Café <i>Rapport</i> Under HT-25 har vi testat ett upplägg där "min instas" arbetar tre dagar i veckan och ordinarie personal täcker resterande dagar. Ibland har det varit svårt att lösa bemanningen vid frånvaro eller när ingen bokar in sig på "min insats". Det försvårar även möjligheten att rekrytera fler personer eftersom vi inte kan erbjuda en fast arbetsdag i veckan. Samarbetet med ICA Vallda fungerar väldigt bra. Tjejerna passerar butiken på väg till caféet och handlar det som behövs. Vid större inköp mejlar vi i förväg, och då packar personalen ihop allt åt oss. På sikt finns kanske även möjlighet att få varorna utkörda om vi skulle vilja det. Mia har varit ett stort stöd, särskilt inför SM, genom att hjälpa till med beställningar och hämtning av material.	21.00
9:14	Alla	Övriga Frågor <i>Styrelsens sammansättning-valberedning</i> Det finns ingen valberedning för klubben skriver ut ett nytt meddelande om att styrelsen behöver hjälp med en valberedning <i>Årsmötet</i> Checklistan inför årsmötet genomgicks - Alla som måste tänka på när man gör inköp att vi tänker på vem vi köper från med tanke på våra sponsorer gäller verksamheten och tävling	21.15
9:15	Lovisa	Nästa möte 2025-12-18	21.30



9:16	Pether	Mötets avslutande	
9:17	Styrelsen	Styrelsens egen tid	21:45